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Beste,  
 
 
graag had ik een overzicht gehad van het aantal fietspaden in onze gemeenten. Concreet: 
 
1. een overzicht van alle fietspaden - niet de fietssuggestiestroken (welke straat, welke kant van de straat) 
2. een overzicht van welke fietspaden er zijn bijgekomen of verdwenen sinds 1 januari 2013 op het 
grondgebied van onze gemeente 
3 een kaart met al deze fietspaden (in digitale vorm aub zodat de kleuren zichtbaar zijn) 
4. een overzicht van de geplande nieuwe fietspaden en de timing van de realisatie hiervan indien die er zijn.
 
 
Hartelijk dank 
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